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Trafikudvalget har i brev af 17. januar 2006 stillet mig følgende spørgsmål 
246 (Alm. del), som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 246:

"Finder ministeren det ikke rimeligt, at de penge, som DSB betaler til sta-
ten for togforsinkelser på Syd og Nordvestbanen, bruges til netop at for-
bedre disse strækningers skinnelegemer"

Svar:

Jeg mener ikke, at det giver mening at fastlægge en bestemmelse om at de 
penge, som DSB betaler i bod for manglende opfyldelse af regularitetsmål-
sætningerne, skal anvendes til at forbedre skinnerne på netop de stræknin-
ger, hvor forsinkelserne konstateres. 

Det er ikke givet at forsinkelsen har nogen sammenhæng med kvaliteten af 
infrastrukturen herunder skinnerne på den pågældende strækning. En stor 
del af forsinkelserne skyldes slet ikke infrastrukturen men helt andre for-
hold. Hvad angår fejl ved infrastrukturen giver de sig heller ikke nødven-
digvis til kende i form af forsinkelser på netop den strækning, hvor pro-
blemet opstår, da forsinkelserne forplantes fra den ene strækning til den 
anden.

Alt i alt er vi bedst tjent med at midlerne – hvis størrelse sammenlignet 
med udgiftsbehovet til fornyelse af skinnerne er meget overskuelig - an-
vendes til de regularitetsfremmende projekter, som rummer den største ef-
fekt.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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